
Sct. Hans'erne 
 

Mødet

Dato: 07-10-24

Tidspunkt: 17:00 - 21:00

Titel: Bestyrelsesmøde

Sted: Elin - Gråbrødre Plads 1, 1.30, 5000 Odense C

Gruppe:  Bestyrelse

Deltager: Bent Aage Nielsen
Bent-Ole Christensen
Dorte Andreassen
Elin Fredsted Ravn
Henrik Daugaard
Kirsten Mikkelsen
Lone Rossen
Marlene Sommer Lübeck
Mette Larsen
Sanne Boe Petersen

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

 

Dagsorden

Dagsorden
1. Valg af dirigent og referent

2. Punkter til beslutning

a. opfølgning på tidligere møder: 

A�øser for dropboks - hvor er vi med hensyn til vurdering af alternativer og med overførsel til Conventus
revy-afvikling - har revyholdet fundet realistiske alternativer
købekort ved Kvickly - kan vi få det og hvad er vilkårene
førstehjælpskursus
Nørkle og garngruppe - kan vi få noget sat i gang

3. Punkter til drøftelse

a. Besøgsrunde ved opstart af hold. - Hvordan gik det og er det noget vi skal gentage hvert år (10 min)

b. Økonomi. Lone giver en kort status. Vi drøfter anvendelsesmuligheder for vores formue - 20 min

c. Markedsføringsaktiviteter. Vi har tidligere aftalt at vi stræber efter at have to generelle markedsføringsaktiviter
om året. Er det nu i efteråret at vi skal gøre en særlig indsats ? og hvordan ? - (20 min - Marlene ?)

4. Kommende arragenmenter og tovholdere

Crossløb - tovholder Bent - skal vi annoncere efter frivillige til kagebagning og poster

Ud�ugt til Gyldensten

Julearrangement: Skal der bestilles Honninghjerte hos Odense Marcipan fabrik til 7-800 kr for 72 stk. = en
kasse - skal det ske til Jette Olsen (fra revyholdet) på tlf. 40341536 senest d. 15-10.
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D. 21-01-2025 foredrag med Cecilia Vanman i Ungdomscenter Skibhus. Hvad skal prisen være pr. deltager?
Tovholder Sanne. (10 min.)

Foredrag

5. Eventuelt

Status på musikanlæg og kommunikation med skolen/AV-butik
status på tilmeldig til Naturvidenskabelige foredrag
Nyt skab er sat op i gymnastiksalen. Nøgle boks med kode er sat på. 

 

Referat
Afbud fra Sanne

1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: Marlene

Referent: Elin

2. Punkter til beslutning; 

A. Opfølgning på tidligere møder: 

A�øser for dropboks - hvor er vi med hensyn til vurdering af alternativer og med overførsel til
Conventus?  Referat:Som nævnt i et tidligere referat: Alle dokumenter de r reelt skal bruges - f.eks.
indkøbslister -  skal lægges i Conventus.  Henrik og Bent  forholder sig til, hvad der skal i Conventus, og
hvilke andre opbevaringsmuligheder, der er for de øvrige ting, f.eks. for billeder. Det skal ligge hos
foreningen og ikke hos en privat. Punktet kommer på  igen på næste møde.
Revy-afvikling - har revyholdet fundet realistiske alternativer?  Referat: Der er endnu ikke afholdt et
møde. Punktet kommer på igen på næste møde.
Købekort hos Kvickly - kan vi få det og hvad er vilkårene? Referat: Lone har søgt. Vi får to købekort, som
ligger hos Lone og Bent og kan afhentes der.
Førstehjælpskursus som et tilbud til foreningens medlemmer: Referat: Bent og Mette undersøger
leverandør, lokale, tidspunkt og længde. Victoriaklubben, som ofte er ledig i weekenden, er det mest
realistiske bud. Der vil formodentlig være størst tilslutning til et kort kursus,  f.eks 2 x 6 timer, hvor man
kunne fokusere på hjertestarter og hjertemassage. Punktet kommer på igen på næste møde.
Nørkle og garngruppe - kan vi få noget sat i gang? Referat: Marlene og Lone spørger Connie Stick om hun
ville være tovholder. Arrangementerne  kunne være i form af enkeltstående events og ikke nødvendigvis på
fast tilbagevendende datoer. 

3. Punkter til drøftelse:

A. Besøgsrunde ved opstart af hold  - hvordan gik det, og er det noget vi skal gentage hvert år? (10 min).
Referat:Generelt oplevede man holdene som lidt overraskede, men egentlig positive. Mange var positivt 
overraskede over, at foreningen er meget mere end gymnastik, og at man selv kan have ind�ydelse på foreningens
arbejde. Især nye medlemmer var meget lydhøre. Der var i bestyrelsen generel stemning for at gentage besøgene i
næste sæson

Tiltag: Det blev foreslået, at man også besøger de andre fast de�nerede hold: Male- og syholdene, cyklisterne og
løberne. Det må gerne være længere henne i forløbet, når holdene er godt igang.  Det skal ikke være underviseren,
der skal præsentere.

Forslag;Når man melder sig ind i foreningen, skal man selv opsøge information. Kunne man lave en velkomstmail,
hvor man præsenterer mulighederne?  Forslaget belv drøftet, men det kan være administrativt besværligt. 
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Ekskurs: Gymnastikudvalget har været samlet for at fastlægge datoen for en gymnastikevent, hvor der er mulighed
for at afprøve/snuse til de forskellige hold. Der var i bestyrelsen enighed om, at der skulle være en så bred
repræsentation af hold som muligt, men det var utopisk at �nde en dag, hvor alle instruktører kunne samles.
Gymnastikudvalget har foreløbig sat sig fast på 2. februar.

B. Økonomi:  Lone giver en kort status. Vi drøfter anvendelsesmuligheder for vores formue - 20 min.

Referat:Regnskab: Resultatet pr. 1. oktober er 60.000 kr., men beløbet  bliver mindre, inden regnskabsåret er omme
- primært på grund af lønudbetalinger. Medlemskontingentet udgør 29.000 kr.  

Administration udgør 33.000 kr. og stiger måske med 5000 kr., inden året er gået. Det koster at bruge Conventus.
Der er budgetteret 105.000 kr. på gymnastik og  brugt 50.000 kr,, Til de kreative hold er der budgetteret med 
28.000 kr., og der er brugt 15.000 kr. Revyen gav et overskud på 15.000 kr. Teaterturene opererer med  �ere
indtægter end udgifter på grund af den tidsmæssige forskydning. Der er kommet  33.000 kr. ind i  enkeltstående
aktiviteter og  brugt 30.000 kr. Alt i alt kommer foreningen formodentlig ud med positivt resultat. Julearrangement
kommer til at koste lidt, men vi har p.t. 440.000 kr. stående i banken.

Der var enighed om, at det ikke er et mål i sig selv at have mange  penge stående, og følgende blev foreslået:

Der må gerne bruges penge på gode foredragsholdere og gode ud�ugter. Der vil muligvis blive behov for leje af
lokaler, når Sct. Hans skole ikke kan bruges i en periode.

De enkelte hold - syhold, malerhold etc. - mindes om, at de har mulighed for at søge penge til materialer.

Foreningen har 40-års jubilæum  d.3. juni 2026. Det skal der naturligvis også afsættes penge til, og det må
godt meldes ud, at vi gerne bruger de nødvendige midler på det. Der var enighed om, at det skal være en stor fest
med underholdning og optræden.

Ekskurs: Der skal allerede nu laves en  arrangementsgruppe, som skal i gang hurtigst muligt. Foreningen har
omkring 700 medlemmer, og selv om langt fra alle kommer til en sådan fest, skal der �ndes lokaler, hvor der er
plads til mange. Marienlyst kunne måske være en mulighed. På hjemmesiden efterlyses personer, der har lyst til at
være med i en arrangementsgruppe.  Mette og Elin er kontaktperoner og formulerer et opslag til hjemmesiden.

c. Markedsføringsaktiviteter. Vi har tidligere aftalt at vi stræber efter at have to generelle markedsføringsaktiviter
om året. Er det nu i efteråret at vi skal gøre en særlig indsats ? og hvordan ? - (20 min - Marlene ?)

Referat: Det er tidligere besluttet , at der skal være en online markedsføring jævnligt - gerne en gang i efteråret og
en gang i foråret - for at skaffe nye medlemmer. Måske kunne man bruge omtalen af de naturvidenskabelige
foredrag som en platform. Tiltag som "member to member" og "inviter en ven med"  er også muligheder. 

Det er realistisk at satse på segmentet 50+, hvor børnene typisk er �yttet hjemmefra, og hvor der generelt er �ere
kræfter og mere overskud til at engagere sig i og bidrage til foreningslivet. Derfor skal der satses på
arrangementer, der henvender sig til denne målgruppe. 

Men! Det kræver også et seriøst forarbejde:  At vi har en gennemgribende drøftelse af, hvad vi vil med foreningen,
hvad fundamentet og kerneværdierne er, og hvorfor man skal tilslutte sig lige præcis vores forening. Der skal
fokuseres på det lokale. Og der skal fokuseres på at gøre folk interesserede i at bidrage i foreningen - måske bare
med ganske små tiltag som f.eks. fælles gåture. Vi skal være bedre til at uddelegere opgaver - også for at holde
folk engagerede. 

Lone forsøger at tegne nogle linjer og kommer med et oplæg på næste møde

4. Kommende arrangementer og tovholdere

Romsmagning d. 17. oktober - tovholder Elin: Referat:Der er  39 tilmeldte, de skal bare møde op hos A clean spirit
på Haubergsvej.

Crossløb på Stige Ø - tovholder Bent:  Referat: Vi annoncerer efter frivillige til kaffebrygning, kagebagning og
afvikling af tra�k. Dette er også en lejlighed til at markedsføre os internt. Bent sørger for selve løbet, men på sigt er
det vigtigt  at oplære andre - f.eks. folk fra løbeafdelingen - i afviklingen. Lone de�nerer et frivillighold på
hjemmesiden.

21.10.2024, 11.20 Sct. Hans'erne (Sct.Hans) | Conventus

https://www.conventus.dk/login/loggedin.php?page=moeder/moeder.php 3/4



Udenfor referat: Lone har efterfølgende haft dialog med Aase og de�neret 6 hold, så de frivilliges store arbejde
synliggøres. 

Ud�ugt til Gyldensten 3. maj 25. -  tovholder Mette. Referat:Guiden er bestilt. Der vil være afgang fra skolen kl.10
og  samkørsel. Der annonceres sidst i marts.

Julearrangement: Skal der bestilles Honninghjerte hos Odense Marcipan fabrik til 7-800 kr for 72 stk. = en kasse
- skal det ske til Jette Olsen (fra revyholdet) på tlf. 40341536 senest d. 15-10.. Referat: I stedet for gløgg og
æbleskiver eller marcipan må traktementet gerne bestå af  to stykker smørrebrød og en øl/vand. Lone kontakter
Sanne og aftaler videre angående forplejning.  Der de�neres også her et frivillighold angående opdækning. Der
annonceres efter efterårsferien. 

D. 21-01-2025 foredrag med Cecilia Vanman i Ungdomscenter Skibhus. Hvad skal prisen være pr. deltager?
Tovholder Sanne. (10 min.) Prisen bliver 40 kr. inklusiv en øl eller vand. 

De naturvidenskabelige foredrag:  Referat:Første arrangement forløb �nt, både med hensyn til indhold og teknisk
afvikling. Der dukkede �ere op, der ikke var tilmeldt, men  bare havde hørt om det ad omveje.  Måske kunne man  i
næste sæson engagere andre i at stå for afviklingen.

5. Eventuelt

Status på musikanlæg og kommunikation med skolen/AV-butik -  Bent har haft en længere diskussion med
skolen og med AV vedrørende anlægget, der ikke virkede. Konkluderende: Det er ikke fritidsbrugerne, der har
haft mulighed for at røre det . AV-centeret har erkendt fejl,  og det er deres garanti, der skal betale. 
Status på tilmeldig til Naturvidenskabelige foredrag - Referat: Der er tilmeldt 10 til foredrag om teleskoper,
13 til udryddelsestruede arter og 18 til ølbrygning. Se i øvrigt ovenfor. 
Nyt skab er sat op i gymnastiksalen. Nøgleboks med kode er sat på. Referat:Det virker.
Elementet "Nyheder" i Conventus virker nu. Man kan nørde lidt mere lækkert. 

 

 

 

Vedhæftede �ler:
Ingen �ler

 

Referatet

Tom
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